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Protokół  

z posiedzenia Komisji ds. Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa  

Rady Gminy Miedźno  

odbytego w dniu 4 listopada 2014 r. 

 

 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji: 

1. Marcin Sznober – przewodniczący 

2. Henryk Owczarek - wiceprzewodniczący 

3. Mirosław Oziembała – członek 

4. Adam Habrajski – członek 

5. Józef Wąs – członek 

6. Grażyna Gorzałka – członek 

7. Adam Leśniowski – członek 

8. Czesław Trzepizur – członek 

9. Andrzej Ciesielski - członek 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Andrzej Szczypiór - Wójt  

2. Teresa Ściebura – Skarbnik 

3. Leszek Idasz – Przewodniczący Rady 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Zaopiniowanie stawek podatkowych na 2015 r. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

4. Sprawozdanie z działalności Komisji za I i II półrocze 2014 r. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia komisji. 

 

 

Ad. pkt. 1. 

Otwarcia posiedzenia Komisji, powitania obecnych oraz przedstawienia porządku obrad 

dokonał przewodniczący Komisji Marcin Sznober, informując jednocześnie  

o możliwości zgłaszania zmian do porządku obrad. W chwili otwarcia posiedzenia na Sali 

obecnych było 8 radnych. 

Wobec braku propozycji zmian Przewodniczący poddał porządek posiedzenia  

pod głosowanie.  

Głosowało 8 radnych w tym: 

 głosów „za”    - 8 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących się”  - 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Radny Trzepizur przybył na posiedzenie komisji o godz. 13.05. 
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Ad. pkt. 2. 

Projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 

Radny Owczarek zapytał jakie są stawki ustawowe i jak ma się to do subwencji ogólnej dla 

gminy. 

Wójt powiedział, że w zeszłym roku było ok. 800.000,00 zł mniej. 

Radny Owczarek powiedział, że podatki można wyszacować. 

Skarbnik powiedziała, że różnica pomiędzy stawkami ustawowymi, a obecnie obowiązującymi 

podatkami wyniesie 478.513,00 zł. 
Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 

Ad. pkt. 3. 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego obszar położony w miejscowościach: Miedźno, 

Kołaczkowice, Wapiennik i Izbiska – tereny położone na zachód od drogi 

wojewódzkiej D-491w gminie Miedźno. 
Wójt powiedział, że wprowadzona zmiana dopuszcza zabudowę mieszkaniową na działce pana 

Sulowskiego. Poza tą działką obowiązuje strefa 50 m ochrony sanitarnej od cmentarza. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że jak zostanie podjęta uchwała to pan Sulowski będzie miał 

możliwość budowy domu. 

Radny Leśnikowski zapytał czy nie można było przeprowadzić zmian strefy ochrony sanitarnej 

wszystkich cmentarzy. 

Wójt odpowiedział, że teraz jest wprowadzana tylko zmiana dla cmentarza w Wapienniku. 

Radny Leśnikowski powiedział, że w Ostrowach nad Okszą będzie taka sama sytuacja jak  

w Wapienniku, bo na ulicy Akacjowej nie będzie można uzyskać pozwolenia na budowę. 

Wójt powiedział, że gdy strefa ochronna wynosi 50 m i teren jest zwodociągowany to można się 

budować. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

2. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 
Skarbnik powiedziała, że zabrakło środków na gospodarowanie odpadami komunalnymi 

odbieranymi od mieszkańców. Przesunięcie w budżecie wystarczy na pokrycie kosztów  

w październiku i być może do połowy listopada br. Zaznaczyła, że „do końca bieżącego roku 

trzeba będzie szukać pieniędzy”.  Dodała, że sprawa sądowa z firmą odbierającą odpady jest w 

toku. Gdyby jednak wyrok był pozytywny dla firmy odbierającej odpady potrzebnych będzie 

jeszcze ponad 60.000,00 zł. 

Radny Oziembała powiedział, że ma nadzieję, iż w nowym przetargu wpisano obowiązek ważenia 

samochodów odbierających odpady. 

Wójt powiedział, że wprowadzono zapis, że samochody będą ważone wyrywkowo do czasu 

wybudowania własnej wagi. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 
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 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

3. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie na okres 7 lat części 

nieruchomości zabudowanej stanowiącej Zasób Gminy Miedźno. 
Przewodniczący Komisji zwrócił się do radnego Owczarka, aby wyjaśnił kwestię dzierżawy. 

Radny Owczarek powiedział, że Regionalne Stowarzyszenie Społeczno-Kulturalne z Miedźna 

złożyło 2 wnioski do Stowarzyszenia Razem na wyżyny o środki z małych projektów. Obecnie 

wnioski są rozpatrywane przez Urząd Marszałkowski w Katowicach. Dodał, że do realizacji 

wniosku pn. „Utworzenie stacji dla celów rekreacji konnej” potrzebne jest prawo do dysponowania 

nieruchomością. Użyczenie obejmowałoby okres 7 lat. Podkreślił, że „nie jest powiedziane, że 

będzie to tylko na bazę końską”. 

Radny Oziembała zapytał czy remont zmieści się w zaplanowanej kwocie do wydatkowania. 

Radny Owczarek odpowiedział, że tak. 

Radny Ciesielski zapytał czy nie można było z większym rozmachem wykorzystać  środków. 

Radny Owczarek odpowiedział, że był dobry projekt za 500.000,00 zł. Dodał, że decyzją Wójta 

budynek po paliwach został wycofany z remontu. Nadmienił, że jest grupa osób z Mokrej, która 

aktywnie działa w Stowarzyszeniu. 

Radny Ciesielski powiedział, że sugerowałby spotkanie z osobami, które będą z tego korzystały. 

Radny Oziembała powiedział, że „jeżeli mamy dać 10.000,00 zł, a otrzymać 50.000,00 zł to jest to 

opłacalne”. 

Wójt powiedział, że należałoby sobie zadać pytanie: „czy to, co tam stoi jest potrzebne do 

utrzymania czy do rozwalenia. Możemy nie dać 10.000,00 zł i może być czysty plac. I tak tam  

z pracownikami jeżdżę i dbamy o to. Czy jest to potrzebne czy nie. Ja jako Wójt też 

wydzierżawiam parking przy kościele w Borowej czy świetlicę w Mokrej. Jak nie będzie 

dostarczona umowa z Wójtem to wniosek przepadnie”. 

Radny Owczarek zapewnił, że „nie zostanie wyprowadzony majątek z gminy”. 

Radny Wąs powiedział: „jak już mamy pomnik to miejmy i zaplecze”. 

Radny Trzepizur zapytał czy zostało stwierdzone w jakim stanie jest budynek. 

Przewodniczący Komisji odpowiedział, że tak. Budynek nadaje się do użytkowania. 

Wójt zapytał radnego Trzepizura: „czemu szkoły we Władysławowie nie rozebraliście”. 

Radny Trzepizur odpowiedział, że „jak zajdzie taka potrzeba to się rozbierze”. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że „jak nie przejdzie uchwała to będzie to świadczyło  

o bezmózgowiu”.  

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę Przewodniczącemu Komisji, aby nie ubliżał innym osobom. 

Wójt powiedział, że jak będą środki to rozpocznie się remont byłej szkoły w Kołaczkowicach na 

mieszkania. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 6 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 3 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

Ad. pkt 4. 

Przewodniczący Komisji przedstawił sprawozdanie z pracy komisji za I i II półrocze 2014 

roku. 

Stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji poddał przyjęcie sprawozdania pod głosowanie. 

Głosowało 9 radnych w tym: 

 głosów „za”    - 9 
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 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących się”  - 0 

Sprawozdanie z pracy komisji za I i II półrocze 2014 r. zostało przyjęte jednogłośnie.  

 

Ad. pkt 5. 

Radny Ciesielski stwierdził, że priorytetem dla Mokrej powinno być dobre oznakowanie 

skrzyżowania w Mokrej III. 

Radny Trzepizur zapytał o remont szkoły we Władysławowie. 

Wójt odpowiedział, że remont miał być w 2013 roku, ale nie było środków na jego wykonanie. 

Dodał, że jak znajdą się środki to remont rozpocznie się w tym roku. Zaznaczył, że w kwietniu 

przyszłego roku powinna się tam wprowadzić rodzina. 

Radny Ciesielski zapytał jaka jest decyzja w sprawie drugiej rury odwadniającej przy ul. 

Kasztanowej w Ostrowach nad Okszą. 

Wójt odpowiedział, że ma to zostać wykonane w tym roku. 

 

Więcej wniosków i zapytań nie zgłoszono. 

Posiedzenie komisji zakończyło się o godz. 14.00. 

 

 

Protokolant      Przewodniczący Komisji 

 (-) Aleksandra Bernaś    Infrastruktury, Rozwoju Wsi  

       i Rolnictwa 

       (-) Marcin Sznober 


